
Referat fra styremøte i Blylaget vel

Tid: 14. juni 2023 kl. 19:00

Sted: Blylagveien 108

Til stede: Anders Lauritzen, Kjell Finnerud, Inger-Lise Schie og Lene Marie Stangebye,
Ida Fjeld Gertsch

Referat: Ida Fjeld Gertsch

Snekkerstranda
● Venter fortsatt på tilbakemelding fra Frogn kommune.

Velhuset
● Lene velger ut en fin farge og begynner å male kjøkkenet når hun får tid.

Sankthansfest
● Et par fra styret møtes kl. 18.00 den 23.6 for å sette ut stoler og bord. Grillen skal

være varm fra kl. 19.00. Melding om feiringen legges ut på nettsiden og
facebooksiden vår.

Oppgavefordeling
● Kjell tar over for Inge. Lene blir sammen med Ida ansvarlig for nettsiden og

facebooksiden vår. Frode skriver referat fra møtene. Inger-Lise tar over betalingen av
regninger fra Anders.

Ekstraordinær generalforsamling
● Der er enighet om at det blir en ekstraordinær generalforsamling med tema

Linaro/Storegården i begynnelsen av august (da vi ønsker at så mange
sommergjester som mulig skal kunne delta). Valget falt på søndag 6. august, da
dette var datoen de fleste i styret har anledning.

● Bakgrunn: Linaro/Storegården har blitt neglisjert av Nesodden kommune i årtier.
Dette gjør at bygningene forfaller og er til sjenanse for naboer og besøkende av
området. Det er stadig skriverier i Amta og noe politisk interesse for å finne en



løsning, men det skjer ingenting. Målet med generalforsamlingen er å finne ut av
hvor Blylaget Vels medlemmer står i forhold til videre arbeid med saken. Blylaget Vel
ønsker å sende inn en anmodning til kommunen om at dette området endelig blir
prioritert slik at bygningene enten rives eller settes i stand. Generalforsamlingen skal
ta stilling til om anmodningen skal være rive eller bevare. Styret har ikke ønske eller
kapasitet til å gjøre kommunens arbeid med å finne løsninger (for eksempel søke om
støtte til finansering) for området, men vil legge press på at noe må skje.

● Ida setter opp et forslag til vedtakstekst. Det blir to alternativer. Ett for riving og ett for
bevaring og bruk av bygningene. Det er enighet om at bevaringsalternativet skal
inneholde et ønske om at det ikke legges opp til en bruk som vesentlig øker
biltrafikken i området da veiene og Blylagkrysset ikke er egnet for dette.

● Innspill fra vellets medlemmer ønskes innsendt innen 2 uker før møtet (innspill
innsendt innen 1 uke før møtet vil også bli tatt hensyn til). I innkallingen vil det bli
gjort oppmerksom på at hver husstand har 1 stemme, at man i tillegg kan ha 1
fullmaktstemme. Betaling av kontingent er betingelse for stemmerett og fullmakten
må være skriftlig. Vi skal prøve å få ut innkallingen i begynnelsen av juli.

Neste møte
● Ekstraordinær generalforsamling den 6. august. kl. 15:00.


